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Geachte heer Menco,

Her verbaast mij niet dat u van deze affaire weinig weet en kan het u niet kwalijk nemen. Dit is niet cynisch
bedoelt, ik meen dit oprecht. Toen ik de leeftijd had die u nu heeft waren mijn prioriteiten ook anders dan
vandaag de dag. Ik ben de mijlpaal van 80 jaar voorbij en kon me pas twintig jaar geleden permitteren om mij
met deze materie full time bezig te houden (zowel financieel als psychologisch). 

Ik stel het op prijs u te laten weten, de reden dat ik deze materie niet kan loslaten.
Zoals u weet heb ik mij, onder andere, eind vorige eeuw sterk gemaakt voor restitutie van de tekortkomingen
gedurende het naoorlogse rechtsherstel. Het doet mij pijn vanaf ik begreep dat het vermogensbeheer van de
Joodse de oorlogswezen niet onder de loep is genomen door deze commissies. Sterker, het Joods
Begrafeniswezen was de enige verzekeraars die de commissie Scholten geen toegang heeft gegeven tot hun
archief. Daar hadden ze een goede reden voor. Dit zijn de feiten. Van alles wat ik schrijf zijn de documenten
paraat in mijn digitaal archief:
https://staal.bz/Books/Boek-1/RS/Noten/

De Joodse regenten destijds (en ook vandaag de dag) vonden het niet nodig dit deel van het naoorlogse
rechtsherstel te laten onderzoeken. Ze hebben dit deel, de Joodse oorlogswezen, bewust buiten het
regeringsonderzoek gehouden. Ook hiervan heb ik de bewijzen.
Inderdaad heb ik wel gehoord, en bestudeerd, het onderzoeksrapport van Joor en Hoek . Prof. A. Heertje heeft
dit boek Rekenschap ook gelezen en het een politiek pamflet genoemd. Zie mijn post, met ingebouwde links: 
https://staal.bz/Books/Auteur/Auteurspage-2020-11-24.pdf

Zoals u ongetwijfeld weet is, in sommige gevallen, de uitkomst van het onderzoek bekent met het geven van
de opdracht. En, als blijkt -zoals het geval was met de opdracht van de vorige voorzitter van de RvT JMW
betreffende het Maror-onderzoek in Israel- het eindrapport niet is zoals men had verwacht, de opdrachtgever
niet schroomt om de opdracht met terugwerkende kracht, te veranderen (ook hiervan heb ik de

Zie mijn archief en: https://staal.bz/Books/Auteur/Auteurspage-2021-02-12.pdf

Het zal/kan toch niet zo zijn dat de Joodse gemeenschap in Nederland, terecht, een volledige restitutie van de
WO-2 tegoeden van de Overheid en de financiële instituten eist, maar niet hetzelfde eist van hun eigen
instituten zoals JMW en JBW?

Ik begrijp uw besluit hierover. Ik maak dit al twintig jaar mee. Ik ben uitgekotst door de Joodse gemeenschap
in Nederland en de Nederlandse gemeenschap in Israel. Toch heb ik geen spijt van de door mij gekozen weg
nu waarheidsvinding in het geding is.

Met vriendelijke groet,
Philip Staal

https://staal.bz
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Het verbaast mij zeer te horen dat u de uitkomsten van het onderzoek van Fred Salomon nooit te horen hebt
gekregen. Ik zat in die tijd in het bestuur van de geldfondsen van JMW (waaronder ook het beperkte
vermogen van de Voormalige Voogdij Instellingen) en dus uitdrukkelijk niet in de Raad van Toezicht. Maar
uiteraard hoor je dan af en toe wel wat er verder speelt. En ik ben er altijd vanuit gegaan dat de heer
Salomon met zowel u als JMW de conclusies van zijn onderzoek uitvoerig heeft besproken. Sterker nog, ik
heb altijd begrepen dat hij als een soort bemiddelaar optrad. Maar nogmaals, ik was een buitenstaander wat
dat betreft.

Daarnaast is me bekend dat JMW indertijd voor een aanzienlijk bedrag een uitvoerig onderzoek heeft laten
doen, waarvan u de uitkomst met aan zekerheid grenzende waarschijnlijkheid wel kent.

 

Mede gezien mijn betrokkenheid bij JMW, zij het inmiddels niet meer direct, wil ik mij absoluut niet in uw
zaak mengen. Dat zou niet alleen verkeerd zijn uit oogpunt van objectiviteit, maar kan mij ook in een
ongewenste situatie brengen. Kortom, ik wil en kan me verder niet met uw zaak bemoeien. Hopelijk hebt u
daar begrip voor.

Bovendien is zojuist door JMW een nieuw onafhankelijk onderzoek aangekondigd, waarbij de betreffende
persoon ongetwijfeld diepgaand alle aspecten van deze kwestie zal bestuderen. De conclusies daarvan
afwachten lijkt veel verstandiger.

 

Rekenend op uw begrip.

 

Met vriendelijke groet,

 

Philip Menco

 

Van: Philip Staal <philip@staal.bz>  
Verzonden: maandag 13 december 2021 16:05 
Aan: philip@menco.eu 
CC: Rosa de vries <rosaddevries@gmail.com> 
Onderwerp: RE: Staal

 

Geachte heer Menco / Philip als dat mag,

 

Allereerst bedankt voor uw reactie op mijn onderstaande email.

 

Ik sta open voor andere meningen. Op het onderzoek van Fred Salomon heb ik inderdaad niet gereageerd.
Dat kon ook niet omdat u in uw email van vandaag, als eerste, mij hierop attent maakt. JMW vond het
schijnbaar niet nodig om mij dit rapport te sturen en/of hierover met mij te spreken. 

 

Ik zou het op prijs stellen om met u van gedachte te wisselen over deze affaire. Deze zaak loopt inderdaad al
twintig jaar. Gedurende die tijd heb ik getracht dit probleem op te lossen binnen de Joodse gemeenschap in
Nederland. Tot nu toe zonder succes. Dat vind ik treurig en het spijt mij. Overigens, geef ik de goed
gedocumenteerde feiten. Ik hits niemand op. Men hoeft alleen op de ingebouwde links te klikken om de



documenten te lezen. Nogmaals ik sta open voor andere meningen. Hoor graag wat en waarom iemand het
anders ziet.

 

Vanaf eind vorige eeuw heb ik (liefdewerk oud papier) mijn kennis, tijd en geld beschikbaar gesteld voor de
Joodse gemeenschap in Nederland en de Nederlandse gemeenschap in Israel. Ik was destijds
onderhandelaar en een van ondertekenaars van de overeenkomst met de banken, de Amsterdamse beurs en
de Joodse organisaties, beter bekent als de Maror-gelden. Minister Zalm heeft mij in december 2000
benoemt als penningmeester van de Stichting Maror Overheid (SMO) en was in functie tot eind 2004.  

 

U zegt ten onrechte dat ik in het verleden rechtszaken heb verloren. Feitelijk was er een (1) rechtszaak in
2004/2005 waarin 15 Joodse organisaties, mijn broer en ondergetekende (totaal 17 rechtspersonen)
bezwaar indiende tegen de voorgenomen fusie van de Joodse voogdijinstellingen met Joods
Maatschappelijk Werk. U kunt hierover lezen in mijn goed gedocumenteerd
onderzoeksrapport Roestvrijstaal. Deze rechtszaak ging niet over mijn claim aan JMW van begin 2004. Ik
heb nooit een rechtszaak gevoerd tegen JMW, over mijn claim van anderhalf miljoen euro. Dat kan overigens
alleen met een bodemprocedure.

 

Ik heb mijn rapport Be-Ezrath Ha-Jeled laten controleren door Nederlandse top accountants en professoren
in de economie. Dit omdat ik zelf het onderwerp van mijn onderzoek was. Ik ontving hun complimenten. Dit
geldt ook voor mijn boek Roestvrijstaal.

 

Voor meer informatie hieronder de link naar mijn inleidend gesprek tijdens de Zoom meeting van 28 mei
2021 met JMW, een korte samenvatting van mijn conclusies met links naar de relevante documenten. 

 

https://staal.bz/Books/Boek-1/RS/Noten/JMW-Arch/JMW-2021-ev/JMW-2021-05-28-Inleidend-gesprek-
met-JMW.pdf

 

Ik hoor graag van u,

Met vriendelijke groet,

Philip Staal

https://staal.bz

 

philip@menco.eu wrote:

 

Geachte heer Staal,

 

Uw naam ken ik al jaren als iemand die verbitterd voortdurend tegen JMW ten strijde trekt. U hebt in het
verleden rechtszaken verloren, er is onder een vorig bestuur door Fred Salomon een onderzoek verricht
(waarover u niet rept in uw reactie) en er is eindeloos met u gesproken. Ik begrijp heel goed dat u zich
verongelijkt voelt, maar blijkbaar staat u desondanks niet in uw (formele) recht. JMW heeft opnieuw een
onderzoek ingesteld en terecht geconcludeerd dat niet alleen de heer Staal een vergoeding kan krijgen,
zoals hij zelf heeft geëist, maar dat je dan iets voor alle “slachtoffers” moet doen. Ik vind dat heel nobel
van JMW en zeker geen reden om weer te keer te gaan tegen die organisatie.

https://staal.bz/Books/Boek-1/RS/Noten/JMW-Arch/JMW-2021-ev/JMW-2021-05-28-Inleidend-gesprek-met-JMW.pdf
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Kortom, ik heb grote moeite met uw opstelling en vooral met het feit dat u jan en alleman continu ophitst
tegen JMW. Rosa, die na 45 jaar recent contact met mij opnam, heb ik aangegeven dat ze niet alleen naar
uw versie moet luisteren, maar open moet staan voor andere meningen. De mijne heb ik haar daarbij
overigens niet gegeven. Dat had toch geen nut, want ze is door u al volledig geïndoctrineerd. Omdat ik er
anders over denk, wil ze nu geen verder contact met mij hebben. Het zij zo. We hebben elkaar de
afgelopen 45 jaar ook niet gemist.

 

Met vriendelijke groet,

 

Philip Menco

 

Van: Philip Staal <philip@staal.bz>  
Verzonden: zaterdag 11 december 2021 16:31 
Aan: philip@menco.eu 
CC: Margo Weerts <m.weerts@joodswelzijn.nl>; Rosa de Vries <rosaddevries@gmail.com> 
Onderwerp: Staal

 

Geachte heer Philip Menco,

 

Via Rosa de Vries, die de reactie van VBV op het communiqué van JMW d.d. 16 november 2021 van u
ontving, kwam deze in mijn mailbox terecht. 
Bedankt, want nu begrijp ik nóg beter hoe de vork in de steel zit.

 

Voor u informatie stuur ik u hierbij de link naar mijn reactie, op hetzelfde communiqué van JMW, met
ingebouwde links naar verwijzingen van de relevante documenten.

https://staal.bz/Books/Auteur/Auteurspage-2021-11-26.pdf

 

Met vriendelijke groet,

Philip Staal 
https://staal.bz
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